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三合汇通（郑州）科技有限公司现有员工500多人，生产

线30+、设备80+台，拥有一支实力雄厚的研发团队，方

案设计、研发、生产、销售、及售后一体化服务。其主

要产品包括户外电源、便携式太阳能电源、家庭储能系

统及应急备用启动电源等。产品行销全球多个国家，并

在主要市场如：非洲、东南亚、南非、中东、欧洲等地

区受到一致好评。公司积极拓展国内外市场，加强与全

球合作伙伴的合作与交流，共同推动储能行业的繁荣与

发展。

SinoPower (Zhengzhou) Technology Co., Ltd，With over 500 employees, 

more than 30 production lines, and over 80 pieces of equipment, the 

company boasts a strong R&D team, providing integrated services from 

solution design and development to production, sales, and after-sales 

support. Its main products include outdoor power supplies, portable 

solar power supplies, home energy storage systems, and emergency 

jump starters. These products are sold in many countries and regions 

worldwide and are highly praised in major markets such as Africa, 

Southeast Asia, South Africa, the Middle East, and Europe. The company 

actively expands its domestic and international markets, strengthens 

cooperation and exchanges with global partners, and jointly promotes 

the prosperous development of the energy storage industry.
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20+年的行业经验，研发生产销售一体，技术成熟，性价比高，80+台生产设备、日产5000+

台，品质保障，按期交付，前身做铅酸电池起家，全新A类电芯、一站式生产，20+年出口经

验，产品通过多项安规认证。

With over 20 years of industry experience, we integrate R&D, production, and sales. Our 

technology is mature, cost-effective, and we have over 80 production lines with a daily output of 

over 5,000 units. We guarantee quality and on-time delivery. Our predecessor started as a 

lead-acid battery manufacturer. We now produce brand-new Class A cells and offer one-stop 

production. With over 20 years of export experience, our products have passed multiple safety 

certifications.





三合汇通（郑州）科技有限公司与客户建立了长期的合作关系，以下是我们合作的一些代表案例：

SinoPower (Zhengzhou) Technology Co., Ltd. has established long-term cooperative relationships 

with its clients. Below are some representative case studies of our collaborations.
























